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Abstract (en)
The invention relates to a high voltage transformer, particularly for an X-ray apparatus, having a high voltage winding (4) which contains at least
one winding (5), held by an insulating body (6). Improved heat dissipation from the winding (5) is facilitated by the winding being wound in a self-
supporting and dimensionally stable manner, free of retaining bodies and/or intermediate insulation elements, and being connected via a small part
of its surface to the insulating body (6) in such a manner that the predominant part of its surface is arranged with an unobstructed spacing to walls of
the insulating body (6). <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Hochspannungstransformator, insbesondere für ein Röntgengerät, mit einer Hochspannungswicklung (4), welche
mindestens einen von einem Isolierkörper (6) gehaltenen Wickel (5) enthält. Eine bessere Wärmeabfuhr von Wickel (5) wird dadurch ermöglicht,
daß der Wickel frei von Haltekörpern und/oder Zwischenisolationselementen selbsttragend und formstabil gewickelt und mit einem geringen Teil
seiner Oberfläche mit dem Isolierkörper (6) derart verbunden ist, daß der überwiegende Teil seiner Oberfläche mit lichtem Abstand zu Wandungen
des Isolierkörpers (6) angeordnet ist. <IMAGE>
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